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Vidlák 14 března, 2023

Tak to je nejvíc!
litterate.cz/tak-to-je-nejvic

Sakra, já ten zemědělský článek snad nevydám. Měl vyjít dneska, ale

copak to jde, když se nám v Práglu dějí naprosto neuvěřitelné věci? V

posledních dnech mám pocit, že jsem naprosto z jiné planety. Sedím

si takhle na rodné hroudě a pomalu plánuju, jaká semínka zastrkat

do hlíny, jako že svět se může zbláznit, ale zaseto být musí, hodnotím

si svoje svoje sobotní vystoupení na demonstraci, říkám si, že to bylo

dobré a že ze mě začíná být docela úspěšný vymetač takových akcí…

A do toho se dozvím, že v Praze nastává úplně nový demonstrační

level, jaký tu ještě nikdy nebyl a podle mě už snad ani nikdy nebude.

Dnes ve středu 15.3.2023 bude prosím úplně první

demonstrace pro nic. Studenti Vysoké školy ekonomické dnes

budou demonstrovat za odvolání děkana národohospodářské fakulty

Ševčíka. Proč? Protože nic neudělal.

Já vím, že všichni vědí, o co jde, ale shrnu celou situaci:

V sobotu jsme si spořádaně a pokojně demonstrovali proti vládě a

proti bídě, o čemž informovala všechna zahraniční média. Jen ta

česká, co jsou mnohem pravdomluvnější, z toho udělala proruskou

demonstraci. Ale to jsme čekali, pravda a láska to u nás přesně takhle

dělá – to je ten jejich optimismus, že co čtenář či divák, to blbec.

https://www.litterate.cz/tak-to-je-nejvic/
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Po skončení této demonstrace se našlo pár lidí, kteří uspolechli výzvu

Slávka Popelky a vyrazili na schodiště před Národním muzeem, kde

hulákali na policisty, aby sundali ukrajinskou vlajku z průčelí muzea.

Pak se stalo, co se stát muselo, došlo na strkanici, těžkooděnci začali

vytlačovat dav, všechno jsme to viděli na bambilionu videí a všichni

jsme si udělali vlastní názor, kdo to vyprovokoval a co byla ta

jiskřička, která všechno zažehla. Už se k tomu nebudu vracet, je to

zbytečné.

Někde uprostřed tohodle všeho byl i děkan Ševčík. Policajt ho

přitlačil na kamenné zábradlí a tak byl vyfocen nějakým režimním

intervjukem.

A co bylo dál?

Nic.

Ševčíka přitlačili k zábradlí. Tečka.

Na demonstraci nijak nevystupoval, neříkal žádný projev, neměl

žádný podíl na organizaci, prostě tam jen byl. Nezaznamenal jsem, že

by vnikl do budovy muzea, nezaznamenal jsem, že by mlátil do

policajta, nezaznamenal jsem, že by ho zatkli nebo obvinili. A i kdyby

to tak bylo, do dnešního dne nejsou známy žádné podrobnosti.

Přesto už stihl vzniknout otevřený dopis požadující děkanovo

odstoupení. Je na něm hezkých pár desítek jmen. Všechno samí

uvědomělí mladí lidé, kteří už děkana nechtějí. Proč ho nechtějí?

Protože nic neřekl, nic neudělal, jen tam byl. První dopis

vysokoškolsky vzdělávané mládeže, která chce odvolat děkana,

protože je prostě sere. Nic jiného se nestalo.

Takhle nějak vypadaly hony na čarodějnice, že? Byla v blbý čas na

blbém místě.

Znovu opakuji, nezaznamenal jsem, že by Ševčíka z něčeho obvinili,

natož aby ho za něco odsoudili před nezávislým soudem. Chtějí ho

odvolat za to, že tam byl a protože svými názory narušuje jejich
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ubohou mileniální rovnováhu.

Samozřejmě nestačil jen dopis, oni dneska dokonce budou

demonstrovat. Já se tam snad pojedu podívat, protože tohle je nový

level protestování. Ty projevy, to bude stát za to. Děkane odstup, ty

hajzle jeden, protože jsi nic neudělal, nikde jsi nemluvil, nezpůsobil

jsi žádnou škodu, jen ses šmejde nechal přitlačit k zábradlí od

policejní gumy a u toho tě vyfotili. Ta fotka konečně ukázala, jaký jsi

zmetek a i když jsi před zákonem úplně stejně čistý jako včera,

odstup satane!

Soudruh rektor Petr Dvořák si také smočil a chce akademickému

senátu navrhnout Ševčíkovo odvolání. Doufám, že to udělá písemně a

zdůvodnění se dostane na veřejnost. To bude jak z Rudého práva

roku 1950. Protože Ševčík byl u muzea, musí být odvolán. Nebo tam

fakt napíšou, že jim vadí Ševčíkovy názory? Jako to udělali v tom

otevřeném dopise? U milených Jálů to chápu, jsou mladí a blbí až na

půdu, ale tohle pánům profesorům přeju. Leckdo z nich ještě

předchozí režim zažil. A teď si ho na Ekonomické fakultě zase pěkně

obnoví. Vyhodit člověka za to, že někde byl.

Páni akademici, přeji vám hluboký a trvalý zážitek, toto rozhodování

se vám vpálí hodně hluboko… Bude to na úrovni podpisu Anticharty,

za kterou se pak různí Svěráci stydí dodnes a snaží se svou hanbu

zahalit do moralizovaného komunistobijectví… Tak hrdinně bojovali

proti KSČM, až si na Hrad zvolili komunistického rozvědčíka, který

byl v režimních strukturách zaháčkován naprosto dokonale a ještě to

po volbách drze přiznal.

Až se jednou režim otočí a z vás budou největší bijci dnešní

demokratury, tak víme proč. Protože nikdy ze sebe nesmyjete tu

hanbu, kterou budete muset brzy podepsat a do konce života ji

budete schovávat za horlivé posluhování nové době. Stejně jako vaši

předchůdci nejprve pěkně kolaborovali s komunisty a pak, když už to

nebylo nebezpečné, byli největší bojovníci proti krotké a neškodné

KSČM.
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Chce se mi blejt, velebnosti.

Takže se všichni dívejte. Urválci se dneska sejdou a pěkně na

veřejnosti budou demonstrovat za to, že Ševčík byl u muzea a musí za

to být příkladně potrestán. Dívejte se, jaké máme rektory a

akademiky. Dívejte se, jestli se mezi nimi najde někdo statečný, ale

silně o tom pochybuju. Dívejte se na naše elity. Ty nejelitnější ze

všech. Dívejte se na naší revoluční mládež. Tohle je budoucnost,

kterou nám připravují.

Vy, co nechápete, proti čemu jsme v sobotu protestovali, podívejte se

na přímý přenos z dnešní studentské demonstrace proti Ševčíkovi.

Nepochybuji o tom, že tam budou štáby všech televizí a hlavní řečníci

budou mít možnost se vyjádřit i v České televizi.

K tomu nebude vůbec nutné něco dodávat. Oni nám to ve svých

projevech řeknou sami. Podívejte se pak na výstupy z jednání

akademického senátu a rektora. Všechno se od nich dozvíte. Ta

mravní bída z toho přímo stříká.

A to říkám jako člověk, který by Ševčíkovi do očí vmetl, že tam blbec

neměl lézt.

Jdu věnovat ředkvičkám.

 

 


